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Tisztelt Elnök Úr! 

  

A 2024. november 22-én küldött 108/2024. számú leveledre az alábbi választ adom.  

 

1. Kiknek került kiosztásra a szerződésben szereplő iPad-mennyiség? (220 db "kis" iPad 

és 260 db "nagy" iPad) Az énekkar létszáma 158 fő + 6 fő karnagy, de ők "nagy" 

iPadeket kaptak a 260 db "nagy" iPad-ból, míg a zenekar létszáma 213 fő. Ugyanez a 

helyzet a tollakkal, tartókkal, üvegvédő fóliákkal stb. Kb. 60 db „kis” iPad és 20 db 

„nagy” iPad lett többletként rendelve. Melyik munkaköröket betöltő munkatársak, 

illetőleg „külsősök” kaptak még?  

Apple 10,9 inch IPAD 10 gen db 

Énekkar 154 

Balett korrepetitorok, első balettmester  7 

Művészeti tárak (játékmesterek, rendező asszisztensek)  14 

Tartalék eszközök az énekkar számára 15 

Tartalék eszköz a kottatár számára  5 

Gyermekkari titkárság  2 

Zenekari titkárság  1 

Énekkari titkárság  1 

IT és tartalék eszközök projektszerű használatra külsős közreműködőknek (énekesek, 

karmesterek, szövegfeliratozók stb.) 21 

Összesen 220 

Apple 12,9 inch  IPAD Air db 

Zenekar  214 

Énekkari karnagyok 7 

Tartalék eszközök a zenekar számára 15 

Művészeti tárak (ügyelők, magánénekesi korrepetitorok , súgók)  18 

Kottatár  4 

IT – technikai segítség, felügyelet 2 

Összesen 260 

 



 

 

 

2. Az énekkarnak kiosztott iPadek nem kompatibilisek a tollakkal, adapter és kábel 

használatával kell párosítani őket. Ehhez lett rendelve 240 db lighting port adapter, 

nettó 850e forintért (feleslegesen, mert a tollak csomagolása tartalmaz ilyen 

eszközöket), amelyek egy körlevél szerint "eltűntek". Megtalálták őket? 

 

Az énekkar számára kiosztott iPad-ek kompatibilisek a hozzájuk rendelt tollakkal, ezen típusú 

iPad-eket mindig adapterrel kell párosítani, mivel a 1st gen tollak nem bluetooth 

kompatibilisek.  

A 240db lighting port adapter nem pluszban lett rendelve az iPad-ekhez, hanem a beszerzés 

során megajánlott típuscsere miatt a beérkezett iPad-ek csomagolása már tartalmazta a külön 

rendelt és számlázott adaptereket. (A korábban igényelt típus csomagolása ezt nem tartalmazta, 

ezért az informatikai kollégák első körben tévesen külön csomagként keresték, miközben az 

eszköz csomagolása már tartalmazta az adaptereket.) 

 

 

3. A szerződés tartalmaz egy 3 évre szóló eszköztámogatási szolgáltatást nettó 54 millió 

forint értékben. Ez mit jelent? Milyen esetekben lehet rá szükség? (Esetleg 3 évig 

fenntartanak egy vonalat egy szakértő munkatárssal, aki napi 8 órán át ül mellette várva 

a megoldandó problémákat?) 

Az eszköztámogatás az Apple eszközök központi felügyeletéhez használt ABM és MDM 

rendszer kialakítását, supportját tartalmazza. Erre azért van szükség, mert az iPad-ek 

beérkezésével egyidejűleg kialakításra került az opera.hu tartományban belső Apple ID-k 

kialakítása, melynek kapcsán ezen eszközök a munkavégzéshez használt számítógépekhez 

hasonlóan központilag vannak felügyelve az informatikai osztály által. (Applikációk 

automatikus telepítése, Business app használata, Apple ID-s regisztráció a kottakezelő 

szoftverhez, központi o365 appok stb.) 

4. Milyen kihordási idővel tervez a MÁO?  

Ez jelenleg még nem eldöntött kérdés.  

 

5. A többször megígért, zárható tároló-és töltődokkok kialakításának tagjaink még nyomát 

sem látják. Mikorra várható ezek megvalósítása? 

 

A zárható töltőállomásokkal kapcsolatos beszerzés folyamatban van, 3 helyen, összesen 99 

eszköz egyidejű töltésére alkalmas, egyedileg zárható szekrény kerül kihelyezésre.  



 

 

 

 

6. Mindazon munkatársak esetében, akik rendszeresen, napi négy órát meghaladóan 

vannak kötelezve az eszköz használatára, részt vettek-e a megelőző és kötelező 

szemvizsgálaton, és annak eredményétől függően megkapták-e az éleslátást biztosító 

szemüveget?  

 

Természetesen, amint a kollégák rendszeresen, napi négy órát meghaladóan lesznek kötelezve 

az eszköz használatára, úgy a munkáltató gondoskodni fog az 50/1999. (XI.3.) EüM 

rendeletben előírt kötelezettségek teljesítéséről.   

 

Budapest, 2024. december 10. 

 

     Tisztelettel: 

        

    Dr. Főző Virág  

           főigazgató-helyettes 
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